
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Lördag 26 september 10:00, Fyrunga bygdegård 

Bo Roos, Thomas Johansson, Bengt Larsson, Hans Bogeskär, Gullvi Högberg, Hans Brolin, 

Björn Westling. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet. 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner protokollet. 

 

4. Information från SBF (Mats Engman) kring rekrytering. Flyttas till kommande möte. 

 

5. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna 

Ordförandens förslag: Korta rapporter kring hur respektive klubb ser på möjligheterna till spel. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Hjo spelat 4–5 tävlingar, Carlsborg avvaktar. 

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Brist på skärmar, siktar spelstart slutet av oktober. 

- Hans Brolin rapporterar om Hid och Svenljunga. Diskussion pågår. 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Falköping undersöker skärmar, 

Lidköping börjar 6–7 oktober.   

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Herrljunga spelar med 

hemmagjorda kryss, Vårgårda följer Alingsås.  

- Bengt Larsson rapporterar om BK Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

BK ruter började 24/9, Kvänum 23/9, Levene spelat 3v tycker kryssen stör. Mariestad började 21/9, 

få bord. Stenstorp följer Falköping, Tidaholm skall göra medlemsenkät först.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde har inte beslutat, Tibro spelar dagbridge 

- Bo Roos rapporterar om Skara. Beslutat att tills vidare inte starta.  

- Björn Westling rapporterar om Borås och Ulricehamn. Borås börjar i oktober, Ulricehamn 

avvaktar året ut.  

  

6. Verksamhetsberättelsen 2019/2020 

Ordförandens förslag: Genomgång och undertecknande av verksamhetsberättelsen för 

verksamhetsåret 2019/2020. Förslag till verksamhetsberättelse har kommit i separat mail från 

Thomas Johansson. Vi godkänner verksamhetsberättelsen. 

 

7. Distriktets ekonomi – föregående årsresultat 

Ordförandens förslag: Genomgång av balans- och resultatrapport för verksamhetsåret 2019/2020. 

Rapporterna har kommit i separat mail från Bengt Larsson. 

Vi gick 8500 plus mot beräknad förlust på 15 000, beror på inställt DM-par. 1/7 var kassan 180tkr.  

 

8. Distriktets ekonomi – förslag till budget 

Ordförandens förslag: Thomas Johansson och Bengt Larsson presenterar förslag till budget för 

2020/2021.Förslaget har kommit i separat mail från Bengt Larsson.  

Vi planerar för färre startande samt uppskjutna DM-finaler, ger ett underskott på 2000 kr för 2020–

21. 

 

9. Spelprogram för spelåret 2020/2021 

Ordförandens förslag: Att fastställa spelprogrammet enligt utskickat reviderat förslag. Förslaget 

har kommit i mail från Bengt Larsson. Kval till DM par Open 2020 körs en hel vecka, finalen över 

24 par, kval hela veckan 2–5/11, Thomas har finallistan klar 8/11. DM veteraner genomförs 24/10 

om 12 av ursprungliga 24 tackar ja, fyller på upp till 16/jämnt antal par. Bengt publicerar 

startlistan på hemsidan. 



 

10. Bordsavgift i DM damer 

Ordförandens förslag: Att vi övergår till samma ekonomiska villkor för DM damer som för övriga 

par-discipliner med en bordsavgift på 150 kr per spelare som fördelas med 90 kr till distriktet och 

60 kr till arrangerande klubb. Vi beslutar enligt förslaget. 

 

11. Referensperson för utbildningsfrågor i distriktet – utifrån önskemål från SBF 

Vi utser Björn Sörling, om behov uppstår kan Björn Sörling bjudas med till styrelsemöten. Vi ger ett 

årligt arvode på 400 kr, motsvarande suppleant.  

 

12. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas Skara 17 november, 18:30, CGI:s lokaler.  

 

13. Övriga frågor. 

a. Förbundets distriktsträff. Vi frågar Ann Ohlsson, annars ingen.  

b. Medlemsavgifter 2020/21. Hittills har 780 betalat, ca 100 färre jämfört med 2019.  

c. Hans Brolin, kommer avgå ur styrelsen. Vi tackar för en stor insats under 17 år.  

 

 

 

_____________________            _____________ 

Bo Roos      Bengt Larsson 


